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Van de voorzitter 

Aan het einde van het jaar kijk ik altijd weer even terug naar wat er zoal betrekking had op 
onze sport. 
 

Als eerste denk ik dan aan hetgeen er op dit moment speelt in de gemeenteraad van Arn-
hem, waar een aantal partijen menen er goed aan te doen de hengelsport te gaan verbie-
den door geen huurovereenkomsten meer te verlengen. 
Er wordt volgens mij alleen maar gedacht aan de kreet “dierenmishandeling” maar er zijn 
ook andere kanten die een relatie hebben met de hengelsport. 
Vissen geeft menige man of vrouw rust, zeker als zij stress hebben in de huidige situatie of 
uit een verleden. Verenigingen leren de jeugd middels voorlichting juist de natuur in zijn 
algemeenheid meer te waarderen en zich daar naar te gedragen. Wie zien als eerste dat 
er iets mis is met ons oppervlakte water, zoals bijvoorbeeld na een riool overstort? Juist, 
vissers zijn meestal de eerste die dit opmerken en de juiste instantie of de hengelsportver-
eniging hiervan op de hoogte stellen om snel maatregelen te kunnen nemen. 
Rommel rond de visplek, al is die ook van anderen, wordt meegenomen en gaat de afval-
bak in. Mocht er toch nog iets liggen, afhankelijk van het seizoen worden minimaal een 
keer per week de oevers van de viswateren van De Winde in Velp hierop gecontroleerd en 
van zwerfvuil ontdaan. 
 

De incasso’s voor de visvergunningen hebben inmiddels plaatsge-
vonden. Is de incasso door welke reden dan ook mislukt, Sport-
visserij Nederland stuurt nog een aantal malen hier een herinne-
ring over. 
Vispassen die betaald zijn voor 8 december worden nog dit jaar 
geleverd. Na 8 december betaald, dan ontvang je een tijdelijk 
bewijs per e-mail, dan wel staat deze klaar op 
www.mijnsportvisserij.nl 
 

De respons op de leden enquête is een groot succes geworden, 
maar liefst 20 % van de leden heeft deze ingevuld. Onze dank hiervoor. 
Wij gaan nu de resultaten hiervan bestuderen en kijken wat wij met de opmerkingen en 
aanbevelingen kunnen doen. 
 

De aanwezige leden bij de Algemene Leden Vergadering van 23 november jl. hebben de 
aangeboden statuten in totaliteit goedgekeurd en gaan voor een definitieve onderteke-
ning naar de notaris.  
 

Nu wij aan het einde van dit jaar zijn wil ik mede namens het bestuur u en allen die u dier-
baar zijn heel mooie Kerstdagen, een goede jaarwisseling en een voorspoedig en gezond 
2023 wensen. 
 
Wil Weijers, voorzitter 

http://www.mijnsportvisserij.nl
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Meer dan 2 jaar hadden de bevers vrij spel aan de westelijke circuitvijver. Ze hadden inmid-
dels een tiental bomen omver geknaagd en deze op één na ook nog eens haaks op de oever 
in het water laten vallen met als gevolg dat gehaakte vissen zich soms vast zwommen in 
deze bomen. 
 

Inmiddels heeft Rijkswaterstaat na een melding van ons de bomen uit het water verwijderd 
en de overige bomen voor het geluidscherm omwikkeld met gaas van een meter hoogte. 
Om bij de bomen te kunnen komen moest ook alle begroeiing, grotendeels bestaande uit 
braamstruiken verwijderd worden.  

 
Degenen die daar regelmatig 
vissen herkennen dat stuk 
oever gewoon niet meer.  

Bevers in de westelijke circuitvijver 

Nieuwe situatie Nieuwe situatie 

Zoals het was 
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De Rozendaalse beek ontspringt boven de vijvers bij kasteel Rozendaal en stroomt zuid-
waarts via de vijvers van het Villapark / Overbeeksingel naar de watermolen, gaat dan onder 
de Kennedylaan door en komt vlak voor de Kennedyvijvers op een soort T splitsing. 
Een deel van het water dat hier aankomt loopt de noordelijke Kennedyvijver in en het ande-
re deel gaat onder de Overhagenseweg door en komt in de vijver van Biljoen. 
Het maakt nu een rondje om de voormalige kwekerij en verdwijnt onder de A348 door naar 
het gemaal de Volharding en zo de IJssel in. 
Het water uit de Kennedyvijvers gaat grotendeels via Zwanensingel, Rietganssingel en de 
weg Biljoen onder de A348 door naar de Volharding. 
 
Waarom de opsomming van de loop van deze beek?  Uiteraard gaat het om het deel hieron-
der, maar ook omdat ik  regelmatig hoor dat men geen idee heeft waar het water in Velp 
vandaan komt en naar toe stroomt. 
De Rozendaalse beek stroomt onafhankelijk van de regenval altijd door en mag dan ook 
nergens tegen een obstakel oplopen. Dit dreigde door een heel dichte begroeiing van voor-
namelijk riet en een dikke laag slib te gebeuren in het deel tussen de Ringallee en de vijver 
achter de huizen van de Wildbaan. Dit deel van de waterloop is inmiddels uitgebaggerd, 
maar vooraf moesten de aanwezige vissen uit voorzorg verwijderd worden al had men geen 
idee wat en hoeveel er rond zouden zwemmen. Na de afvissing door een beroepsvisser 
bleek het te gaan om een honderdtal voorns niet groter dan 25 cm, een grote en een kleine 
snoek, een baarsje, een klein aantal brasems en een goudkarper. Op de goudkarper na zijn 
deze vissen overgezet in de oostelijke circuitvijver. De goudkarper valt onder exoten en 
mocht niet worden overgezet, deze is meegenomen door de beroepsvisser. 

Vissen uit de Rozendaalse beek 
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Klimaatpark IJsselpoort 

Het minimaal tien jarenplan plan om de IJssel vanaf de Rijn tot ongeveer Giesbeek en al de 
gronden er omheen mooier en beter toegankelijk te maken voor wandelaars en fietsers. 
Maar ook om de scheepvaart zo min mogelijk te hinderen bij laag water en de bewoners 
van de dorpen en de stad aan deze rivier te beschermen tegen het water bij klimaatextre-
men. 
 

Nieuw uit de hoed komt het voornemen om als eerste in De Steeg als proef in de buiten-
bocht van de IJssel een palenscherm neer te zetten om de stroming meer in de rivier te hou-
den. De bedoeling is dat hierdoor de ondiepte in de binnenbocht wordt weggenomen en de 
vaargeul overal even breed en diep wordt. 
 

Het zand in de binnenbocht moet door de veranderde stroming wegspoelen en zich verde-
len over de rest van de rivier. 
 

Dit is voor de scheepvaart een uitkomst maar het stuk oever waar het palenscherm moet 
komen is nou juist een deel van het wedstrijdparcours waar veel verenigingen en zo ook De 
Winde een deel van de competitie vist. 
 

Door de uitspoeling van het zand bestaat de bodem daar nu nog voor een groot deel uit 
grind, een van de bekende plaatsen in de snelstromende rivier waar veel barbelen zich op-
houden. Dagelijks tref je daar niet voor niets vaak grote aantallen vissers aan. 

Hengelsport beurzen 2023 

Al vast om te noteren in je agenda van 2023, de twee meest bezochte hengelsportbeurzen 
van Nederland. 
 

Hengelsport en Outdoor beurs, voorheen de Visma. 
Ahoy Rotterdam van 3 t/m 5 maart 2023 
https://www.wattedoenin.nl/evenementen/visma/ 
 

Carp Den Bosch 
Brabanthallen ’s-Hertogenbosch van 20 t/ 22 januari 2023 
https://www.brabanthallen.nl/evenement/carp-den-bosch/ 

https://www.wattedoenin.nl/evenementen/visma/
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Controle visdocumenten 

De controles aan onze viswateren zijn in de loop van het jaar flink geïntensiveerd en heeft al 
diverse keren geleid tot het wegsturen van vissers met een Vispas van een andere vereniging 
of helemaal niet in het bezit waren van een Vispas of dagvergunning. 
 

Als controleur kunnen wij alleen maar vissers wegsturen als de papieren niet in orde zijn, 
maar soms is de hulp van de politie nodig. 
 

Zo troffen twee controleurs wederom een man van Bulgaarse afkomst aan zonder geldige 
Vispas. Na vergelijking met zijn ID kaart bleek dat 
de man ook nog niet eens de persoon op de Vispas 
van de vereniging uit Moordrecht die hij toonde te 
zijn.  
 
Gelukkig had de gewaarschuwde politie tijd en 
heeft de visser een mooi geschreven papiertje 
overhandigd gekregen. 
 

Inmiddels zijn wij ook gestart met controles op 
tijden dat een nachtvisvergunning vereist is. Wij 
hebben tot nu toe geen overtredingen geconsta-
teerd, de gecontroleerde vissers waren wel erg blij 
met deze controles. 
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Fuik in westelijke circuitvijver 

 
Toch maar goed dat er vissers zijn die opletten. 
Eens in de zoveel tijd komen wij weer een fuik, of 
iets dat daar voor door moet gaan tegen om vis-
sen te vangen in een van onze vijvers, deze keer 
was het de westelijke circuitvijver nabij de ESSO. 
 
Het was wederom een bouwsel van eigen makelij, 
niet heel slecht in elkaar geknutseld maar kan ons 
ongetwijfeld vissen kosten. 
De politie is hiervoor gewaarschuwd en heeft 
alles meegenomen. 
 
Zie je iets waarvan je denkt dit klopt niet, waar-
schuw een controleur, het secretariaat of de poli-
tie. 
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Herinnering 

Nog even een herinnering na een artikel in het vorige Simmetje. 
 

Vissers die gedurende de nacht aan onze viswateren aanwezig zijn, zijn verplicht om een 

schepje of een poepemmer bij zich te hebben. Dit is ook niet zo maar een verplichting van 

De Winde, het staat ook in de Lijst van Viswateren behorende bij de Vispas van Sportvisserij 

Nederland. 
 

Nog steeds treffen wij vissers aan die geen schepnet, onthaakingsmatje en vaak ook nog 

geen degelijke kniptang om veilig te kunnen onthaken bij zich hebben, maar wel een snoek, 

baars of snoekbaars proberen te vangen. Zorg dat je dit bij je hebt, alles in het belang van 

de vis. 

Schoonmaak Biljoen 

Na de Corona perikelen konden wij op de laatste zaterdag van november weer eens stevig 
aan de bak.  
 
Met een 15 tal leden en ook een enkel niet lid is er de nodige opslag langs de vijver verwij-
derd. Zeker het schiereiland vanaf waar nauwelijks meer gevist kon worden was een flinke 
klus, maar ook dit ligt er allemaal weer strak bij. 
Veel blad hebben wij niet hoeven / kunnen verwijderen van de oeverrand aangezien dat 
grotendeels nog aan de bomen hing.  
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In de bocht van het voetpad waar afgelopen mei nog een knots van een boom in de vijver 
was gewaaid, lagen nog heel veel dikke takken die na het verwijderen van de boom waren 
achtergebleven.  
Met vijf man op de kant trekkend aan een touw met dreg en hulp vanuit de boot is het ge-
lukt om ongeveer alles er uit te krijgen. Ook takken die op andere plaatsen door de herfst-
stormen in de vijver waren gewaaid zijn er uit. 
 

Na afloop samen naar de Stek voor een kop erwtensoep, broodjes, een drankje, even gezel-
lig nababbelen en met een voldaan gevoel naar huis. 
 

Waar wij niet van op de hoogte waren is dat de week daarop in de bocht vanaf de boerderij 
tot bijna bij de uitloop van de vijver met behulp van een boot heel veel al of niet half ver-
teerd blad uit de vijver is gehaald. Was ook niet voor de tijd, hier en daar lag deze rottende 
massa al tot aan het water oppervlak. 

Wedstrijduitslagen 

Wedstrijduitslag oostelijke circuitvijver 4-9-2022 
 

Perfecte weersomstandigheden, aangenaam warm in de ochtend en alleen aan het eind 
van de wedstrijd trok de wind iets aan. 
De top vijf ziet er als volgt uit. 
 

1. G. Jansen  4592 gram 
2. H. v. Ekeris  3177 gram 
3. M. de Haas  2784 gram 
4. W. Weijers  2517 gram 
5. H. Löser  2164 gram 
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Competitie IJssel 2022 
 

De competitie omvat vier wedstrijden en de beste drie uitslagen tellen mee in de uitslag die 
voor wat betreft de top 5 ziet het er zoals hieronder vermeld uit. 
 

1. R. Weijers 16.232 gram 
2. J. de Roos 11.938 gram    
3. R. Kapel   8.260 gram 
4. W. Budel   4.778 gram 
5. D. Bongers   3.088 gram 
 

Roofviswedstrijd Biljoen 25 september 2022 
 

Vijf deelnemers maar wel twee geweldige vangsten. 
C. Heekelaar ving een snoek van 78 cm, maar B. Imming ving voor zover bekend het nieuwe 

record voor een snoek in Biljoen, een heel stevig gebouwde vis van maar liefst 98 cm. 
 

Roofviswedstrijd circuitvijvers 16 oktober 2022  

Maar 6 deelnemers en maar 1 visser, te weten W. Budel die een snoek van 67 cm ving. 

Roofviswedstrijd De Beemd 30 oktober 2022 

Met 10 deelnemers een leuke wedstrijd. 
 

Er waren 4 prijzen beschikbaar, maar aangezien maar twee vissers een snoek wisten te van-
gen, vielen toch twee vissers onverwacht in de prijzen door de verloting van de twee overi-
ge beschikbare prijzen. 
 

1. C. Heekelaar snoek 82 cm 
2. V. Stobbe  snoek 62 cm 
3. P. Hurrelbrink 
4. B. Imming  



 12 

Rivierkreeften  

In diverse wateren in Nederland vang je met je hengel inmiddels steeds vaker een kreeft in 
plaats van een vis. Op sommige plaatsen komen zoveel van deze dieren voor dat men inmid-
dels van een plaag spreekt. Waarschijnlijk valt het ons als visser meestal helemaal niet op, 
maar er leven inmiddels al minimaal 9 soorten van deze Amerikaanse rivierkreeften in ons 
land. 
 
Dat er op sommige plaatsen bijna een explosie van deze dieren plaatsvindt komt onder an-
dere omdat zij meerdere keren per jaar zo’n 200 eieren onder hun staart tot het uitkomen 
hiervan meedragen en bijna alle eieren hierdoor niet door andere dieren opgegeten wor-
den. 
 
Uiteraard worden rivierkreeftjes ook weggegeten door snoeken, palingen, ratten en meeu-
wen, maar er is op dit moment nog echt geen evenwicht. 
In Amerika vallen veel wateren en moerassen een groot deel van het jaar droog en hierdoor 
sterven veel van deze dieren, maar met het waterpeil beheer in Nederland is dat niet het 
geval. 
 
In een vijver van 2,5 hectare in Ede heeft men in de zomer van 2021 maar liefst 12.000 
kreeften  gevangen. 
Beroepsvissers mogen met fuiken deze dieren vangen maar vissers, al hebben zij  een  Vis-
pas mogen dat niet. De Visserijwet belet Vispashouders het vissen met fuiken ter bescher-
ming van paling, ook al blijkt dat met een kreeftenkorf geen paling of andere vissen worden 
gevangen. 
Muskusrattenvangers vinden ook vaak kreeften in de vangkooi, maar ook moeten zij die 
wettelijk weer vrijlaten. 
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Er is in Nederland vraag genoeg naar deze kreeften, wij importeren jaarlijks 600 ton uit 
China terwijl er maar 30 ton uit Nederland zelf wordt aangevoerd. Een van de problemen 
is dat zodra het aantal kreeften in een water sterk is afgenomen, het niet meer loont om 
daar als beroepsvisser dan op te blijven vissen. Terwijl juist dan de populatie sterk kan 
worden gedecimeerd. 
 
Vrijstelling voor de vangst door sportvissers zou een lekker gratis maaltje op de barbecue 
opleveren en levert altijd iets op aan de vermindering van de grote aantallen die er in Ne-
derland leven. 
 
Bron VISionair 


